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Tisztelt 
Csomádi 
lakosok!

Szeretném Önöket tájékoztatni 
az elmúlt időszak eseményeiről:

u Tájékoztatom a Tisztelt  
Lakosságot, hogy befejeződött az út-
építés az Arany János utcában és az 
útfelújítás a Dózsa György utcában.

u A Magyar Faluprogram ke-
retében pályázatot nyújtottunk be, 
melynek során a Tavasz, Nyár és Ősz 
utcák felső szakaszát kívánjuk meg-
építeni. 

u A Helyi Választási Bizottság 
elnöke átadta az újonnan megvá-
lasztott önkormányzati képviselők-
nek, polgármesternek és a Csomádi 
Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 
képviselőinek a megbízóleveleket. 

A törvény szerint a jelenlegi pol-
gármester és képviselők mandátuma 
2024. október 1-ig tart. Ettől a nap-
tól kezdik meg munkájukat az újon-
nan megválasztott képviselők.

u Idén 16. alkalommal rendez-
tük meg a Bogáncs Alapítvánnyal 
közösen hagyományos Falunapun-
kat.  A színpadon a helyi óvodások, 
iskolások, tánccsoportok, fellépő 
művészek színvonalas műsorral szó-
rakoztatták a közönséget. 

A főzőversenyen a vadételeké volt 
a főszerep. A nevező csoportok fi-
nom, különleges ételekkel neveztek. 

Köszönjük az előkészítésben 
résztvevők önzetlen munkáját. Kü-
lönösen a Nyugdíjasoknak, a Nagy-
családos Egyesületnek, a Polgárőr-
ségnek.

Köszönjük Jakabné Marikának és 
csapatának a sok munkát, a finom 
gulyást.

Hajnalig tartó mulattsággal zárult 
a rendezvényünk.

u A nemzetközi Kempo ver-
seny Csomádon 10. alkalommal ke-
rült megrendezésre több mint 200 
versenyzővel. Kovács Antal olimpi-
ai- és világbajnok cselgáncsozó tisz-
telte meg jelenlétével az eseményt.

u A következő nagy rendez-
vény ugyancsak a Bogáncs Alapít-
vánnyal közös szervezésben a 4. 
Rétesfesztivál, mely 2024. 08. 19-én, 
hétfőn kerül megrendezésre. Ennek 
keretében tartjuk augusztus 20-i ün-
nepségünket.

A nyári nagy hőségben kérem, 
vigyázzanak magukra és a környeze-
tükben élőkre!

Mindenkinek jó egészséget, a 
nyárra jó pihenést, nyaralást 

kívánunk!

Klement János
polgármester 

POLGÁRMESTERI BESZÁMOLÓ

A megbízólevél átadása az önkormányzati képviselők részére
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A Csomád számára megszer-
zett forrásoknak köszönhe-

tően tovább fejlődhet a közösség, 
folyamatban van a belterületi csa-
padékvíz-elvezetés korszerűsítése és 
megkezdődhet a közvilágítás korsze-
rűsítése is – mondta el a lapunknak 
adott nyilatkozatában Tuzson Ben-
ce, térségünk országgyűlési képvise-
lője, hazánk igazságügyi minisztere, 
aki felhívta a figyelmet arra is, hogy 
a magyar családpolitika egységként 
tekint a családokra, amelynek tag jai 
egyformán fontosak, a komplex csa-
ládtámogatás célja pedig a testi, lelki 
és szellemi egészség megőrzése. Mint 
mondta, „az elmúlt időszakban el-
ért eredményeink is szemléletesen 
igazolják, hogy térségünk valóban 
hazánk egyik legdinamikusabban 
fejlődő régiója, mi pedig továbbra 
is következetesen azon dolgozunk, 
hogy ezt a kiemelt helyünket hosszú 
távon is megőrizhessük az ország él-
vonalában”.

Tuzson Bence a lapunknak adott 
nyilatkozatában elmondta, hogy 
„nemrég sikerült újabb támogatást 
szereznünk Csomádnak, így hát 

Csomád egy gyorsan fejlődő közösség
örömmel mondha-
tom, hogy megkez-
dődhet a közvilágítás 
korszerűsítésére a te-
lepülésen, időközben 
pedig a terv szerint 
halad a belterületi 
csapadékvíz-elveze-
tés korszerűsítése is”. 
Hangsúlyozta azt is, 
hogy ez utóbbi mun-
kálatok kivitelezője 
a lakossági igények 
figyelembe vételével 
igyekszik minden-
hol az érintett in-
gatlantulajdonosok 
egyéni igényeivel 
összhangban elvé-

gezni a munkát.
A képviselő úgy fogalmazott, hogy 

a korábban elvégzett vagy megkez-
dett helyi beruházásokkal együtt a 
közvilágítás korszerűsítésének külön 
jelentősége van, hiszen ez egyszerre 
szolgálja a közlekedés biztonságát, 
de ugyanakkor a közbiztonságot is. 
Mint mondta, térségünk településein 
mindenhol fejlesztések vannak folya-
matban, akárcsak itt helyben, Cso-
mádon is. Pest vármegyei forrásokat 
szereztünk a település számára, ame-
lyeknek köszönhetően tovább fejlőd-
het a közösség, befejeződött az Arany 
János utca útépítése, a Dózsa György 
utca József Attila utca felőli szakaszá-
nak útépítése és felújítása, valamint a 
Kossuth Lajos út páros oldalán a 48. 
házszámtól a Templomig terjedő sza-
kaszon a járda felújítása – tette hozzá 
Tuzson Bence.

A képviselő beszélt arról is, hogy 
„az elmúlt időszakban elért eredmé-
nyeink is szemléletesen igazolják, 
hogy térségünk valóban hazánk egyik 
legdinamikusabban fejlődő régiója, 
mi pedig továbbra is következetesen 
azon dolgozunk, hogy ezt a kiemelt 
helyünket hosszú távon is megőriz-

hessük, megszilárdítsuk az ország 
élvonalában. Évek óta folyamatosan 
azért dolgozom, hogy szebbé, jobbá 
és biztonságosabbá tegyük az itt élő 
emberek életét, az eddig elért ered-
ményeink pedig magukért beszélnek. 
Én ezt a munkát folytatom a további-
akban is!”

Kérdésünkre válaszolva Tuzson 
Bence úgy fogalmazott, hogy a köz-
világítás korszerűsítése, amelynek 
beruházásoz májusban sikerült meg-
felelő forrásokat szerezni, „ugyan-
csak hozzájárul ahhoz, hogy jobbá 
és biztonságosabbá tegyük az itt 
élő emberek életét, kiemelten fon-
tos szempont ugyanis, hogy min-
denki szeretné biztonságban tudni 
a szeretteit és a gyermekeit, amikor 
azok munkába vagy iskolába indul-
nak, ötgyermekes édesapaként ezt 
a saját tapasztalataimból is nagyon 
jól tudom”. Nagyon fontos tehát – 
folytatta a képviselő –, hogy olyan 
körülményeket teremtsünk a hét-
köznapokban, amelyek megfelelnek 
az itt élő emberek igényeinek és el-
várásainak, ezért is van jelentősége 
minden olyan kisebb fejlesztésnek is, 
amelyik növeli a hétköznapok biz-
tonságát.

A magyar kormány a legnehezebb 
időszakban is fenntartja az összetett 
családtámogatási rendszert – közölte 
a képviselő, aki részletezte azt is, hogy 
„mi elhatároztuk, hogy otthonterem-
tési támogatással, intézményi beruhá-
zásokkal, továbbá Európában egye-
dülálló családi adókedvezménnyel 
segítjük a szülőket, és megerősítjük 
a magyar családokat. A magyar csa-
ládpolitika egyébként is egységként 
tekint a családokra, amelynek tagjai 
egyformán fontosak, a komplex csa-
ládtámogatás célja pedig a testi, lelki 
és szellemi egészség megőrzése” – nyi-
latkozta lapunknak Tuzson Bence.

-Szerk.-

Tuzson Bence: Nagyon fontos, hogy olyan 
körülményeket teremtsünk a hétköznapokban, 

amelyek megfelelnek az itt élő emberek 
igényeinek és elvárásainak
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Kirándulás visegrádra

A 4. és 5. osztályosokkal június 7-én 
betekintést nyerhettünk őseink történel-
mébe  a visegrádi Kispalotajátékoknak 
köszönhetően. Immáron 26. éve nyitot-
ták meg a rendezvénysorozatot, ahol a 
történelmi bemutatók a honfoglalástól 
egészen Mátyás király  koráig vezettek 
bennünket vissza.   Megérkezve, a park-
ban megtízóraiztunk, majd osztályon-
ként részt vettünk a programokon. Meg-
tanulhattunk néhány korabeli táncot, 
s kipróbáltunk egy – egy mesterséget, 
ahol nemezlabdát, bőrkarkötőt készítet-
tünk, kovácsolhattunk és kipróbálhattuk 

a kőfaragást. A népi gyermekjátékok is 
nagyon jó szórakozásnak bizonyultak. 
Jól éreztük magunkat a solymász - és 
lovasbemutatón. Az 5. osztályosok egy 
rövid séta után a Salamon-toronyba ér-
keztek, ahol a Szent-György lovagrend  
haditorna bemutatójával  várták őket. Az 
ott kapott élmény maradandó lett a gye-
rekek számára. Látványos bemutatóval 
kápráztatták el tanulóinkat. A lovagrend 
tagjai élethűen mutatták be a korabeli 
küzdelmeket. A király és a királynő kivá-
lasztása után kardok csattogtak, dárdák 
röpültek. A sok program után várta a ta-

nulóinkat a csomádi műfüves pályán az 
e napi élményajándék, ahol nagyon jól 
érezték magukat, nagyokat bukfencezve 
a buborékfoci közben. Jutalmul az elfá-
rasztó nap végén pedig egy-egy finom 
jégkrém várt a gyerekekre. Nagyon jó 
időnk is volt mindehhez, így jól sikerült 
a nap mindannyiunk számára. 

Vargáné Kéki Éva 
Gulyás Ágnes 

Monoriné Oláh Ibolya 
Szebeni Zsuzsa
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Tájékoztató Cso-
mád Község Önkor-
mányzat Képviselő-
testülete 2024. 05. 
27-i üléséről:

1. Rendeletalkotás az 
Önkormányzat 2023. évi zár-
számadásáról

A Képviselő-testület meg-
alkotta az Önkormányzat 2023. évi 
zárszámadásáról szóló rendeletet.

A napirend 7 egyhangú igen szava-
zattal került elfogadásra.

2. Beszámoló a Gö-
döllő Hivatásos Tűzoltó- 
parancsnokság 2023. évi tűz-
védelmi tevékenységéről

A Képviselő-testület elfogadta a  
Gödöllői Hivatásos Tűzoltóparancs-
nokság 2023. évi tűzvédelmi tevékeny-
ségéről szóló beszámolóját.

A napirend 7 egyhangú igen szava-
zattal került elfogadásra.

3. Beszámoló a Fóti 
Közös Önkormányzati Hiva-
tal 2023. évi tevékenységéről

A Képviselő-testület elfo-
gadta a Fóti Közös Önkor-

mányzati Hivatal 2023. évi tevékeny-
ségéről szóló beszámolót.

A napirend 7 egyhangú igen szava-
zattal került elfogadásra.

4. Beszámoló a Veres-
egyház Kistérség Esély 2023. 
évi munkájáról

A Képviselő-testület elfo-
gadta a Veresegyházi Kistérség Esély 
Szociális Alapellátási Központ 2023. 
évben Csomádon végzett munkájáról 
szóló szakmai beszámolót.

A napirend 7 egyhangú igen szava-
zattal került elfogadásra.

5. Beszámoló az Ön-
kormányzat 2023. évi gyer-
mekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról

A Képviselő-testület elfogadta a 
2023. évi Gyermekjóléti és gyermek-
védelmi feladatok ellátásáról készült 
átfogó értékelést, valamint Fót Város 
Egyesített Szociális és Egészségügyi 
Intézmény beszámolóját Csomád 
Községben végzett 2023. évi szakmai 
munkájáról.

A napirend 7 egyhangú igen szava-
zattal került elfogadásra.

6. Döntés a 2121/2-16 
hrsz-ú ingatlanok ivóvíz-és 
szennyvízcsatorna gerinc ki-
építését végző gazdasági sze-

replő kiválasztásáról
A Képviselő-testület a „Csomád, 

testületi hírek

A megbízólevél átadása a szlovák nemzetiségi önkormányzat képviselői 
részére

2121/2-16 hrsz-ú ingatlanok ivó-
víz- és szennyvíz ellátása”beszerzési 
eljárást eredményesnek nyilvánította, 
nyertesnek a Kelecz Bau Building In-
gatlanépítő Kft-t hirdette ki.

A napirend 7 egyhangú igen szava-
zattal került elfogadásra.

Részletesebben a www.csomad.hu 
oldalon olvashatnak.
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X.CSOMÁD 
KUPA

Ez is eljött egyszer! Immáron 
tizedik alkalommal rendeztük meg 
nemzetközi harcművészeti verse-
nyünket. Idén három ország részvéte-
lével 31 klub több mint 200 verseny-
zője mérte össze tudását.  

Erre a jubileumi alkalomra elfo-
gadta meghívásunkat Kovács Antal 
olimpiai bajnok judósunk, ami el-
mondhatatlanul nagy megtiszteltetés 
volt számunkra,  hiszen tömérdek 
egyéb kötelezettsége mellett szakított 
időt erre.  

A technikai és a küzdelmi számok 
lebonyolításàt is zökkenőmentesen,  
szervezetten megoldotta a szervező-
dés és a bírói gárda. 

Az SVSE KEMPO KAI a csapa-
tok versenyében az előkelő harmadik 
helyezést szerezte meg, melyre rend-
kívül büszkék vagyunk!

Ezúton is köszönjük Csomád  
Önkormányzat és Klement János 
Polgármester úr támogatását!

Verók Péter
4.dan kempo
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Akik a címeres mezt magukra ölthetik, 
azok mind a mi hőseink.

Sportágtól függetlenül!

Hajrá!"

Szalay Csaba

Irány az Olimpia!!!    Hétpróba: 2024. 08. 08-09
Egy emberként szurkolunk neked! Sikeres szereplést kívánunk az olimpián!

.

"

hajrá xéni!
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A lányok csapata Step be Dance Tse. egyesület a Little girls formáció 
Letti, Bianka, Hajni, Hanna, Sofi a Világbajnokságon 9 ország indulói 
közül 3. helyezést értek el. Edzőjük Horváth András 
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a Medve-
farmnál 

2024. máj. 31.

Meghívást kaptunk az 
egyik tanulónk szülei-

től, Veresegyházra. Az utat gya-
log tettük meg, vadregényes, so-
sem látott útvonalon. 

A táj gyönyörű volt, de az idő-
járás végig felhőkkel, dörgéssel és 
villámlással fenyegetett minket. 
A gyerekek mondókákkal, da-
lokkal sikeresen távol tartották 
az esőfelhőket, de az út végénél, 
az elemek győzedelmeskedtek. 
Volt is nagy izgalom, sehol egy 
lakóház, csak az eső meg mi, de 
a szerencsénk és a gondoskodás 
nem hagyott cserben minket, 
megjelent egy dobozos teherau-
tó és kimentette a gyerekeket a 
helyzetből.

A táborhelyen szülők fogad-
tak minket, akik már jó előre gon-
doskodtak az ebédünkről. Sza-
badtűzön főtt paprikáskrumpli 
rotyogott. A tűznél megmele-
gedtünk, házigazdáink segítsé-
gével átöltöztünk száraz ruhába 
és a gyerekek felfedezték a lehe-
tőségeket.

Kis szemerkélés nem tánto-
rította el a gyerekeket az álla-
tok simogatásától. Mindenki 
pónilovagolt, aki csak szeretett 
volna. A trambulin sem úszta 
meg, rendesen megdolgoztatták 
a gyerekek.

Vendéglátóinknak köszönjük 
a sok türelmet, gondoskodást, és 
a szülőknek a finom ebédet!

Matyókáné Tóth Piroska
osztályfőnök
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Az év végi osztálykirándulá-
sukat a 2., 3. és az 1. osztály 

együtt szervezte. A Skanzent láto-
gattuk meg, ahol a szabadtéri mú-
zeum szépségeit, érdekességeit fedez-
hettük fel.

Minden osztály bejelentkezett mú-
zeumpedagógiai órára. A 2. osztály 
megismerkedett a Munkák a ház kö-
rül programjában, a régi paraszti világ 
életével, a falusi porta épületeivel, azok 
funkcióival a régi világ szokásaival. 

 A gyerekekkel két pedagógus 
foglalkozott, Juli néni a lányokkal 
vajat köpült, Csidu bácsi pedig a fi-
úkat fiús munkára fogta. A lányok 
takarítottak, dunyhát poroltak, a 
fiúknak elemózsiát készítettek. A 
fiúk kukoricát daráltak az állatok-
nak, fát fűrészeltek és összegereb-
lyézték a lekaszált szénát.

Nagy élményül szolgáltak a fel-
adatok, hiszen a gyerekek kicsit be-
lehelyezkedhettek 150 évvel ezelőtti 
kortársaik életébe. 

 Nagy tálca, frissen köpült vajjal 
kent kenyérrel kínálták meg a lányok 
a kaszálóról hazatérő fiúkat, akikkel 
együtt jóízűen elfogyasztották azt. 

Az időutazás visszarepített min-
ket a 150 évvel ezelőtti iskolába is. 
Miután megismerkedtünk a második 
program vezetőjével, a tanító úrral, 
megtanulhattuk, hogy milyen szabá-
lyokat kellett betartaniuk az akkori 
tanulóknak.

Számoltak a gyerekek abakuszon, 
és kipróbálhatták a palatáblán írást 
palavesszővel, amit spongyával tö-
rölhettek le. 

A gyerekeket megérintette az idő-
utazás, nagyon élvezték a programo-
kat és a hely szellemét.

Kirándulásunkat az elmaradhatat-
lan fagyizással zártuk.

Maytókáné Tóth Piroska
osztályfőnök

Kirándulás Szentendrére

időutazás
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Kirándulás Szentendrére

napsugár óvoda és bölcsőde. . .

GYERMEKNAP
A

BÖLCSŐDÉBEN
 
A gyermeknap az év egyik leg-

jobban várt napja, különösen egy 
bölcsődében. Az igaz, hogy itt min-
den nap az apróságokról szól, de 
egy gyermeknap, azért mégiscsak 
más. Ilyenkor színes lufik díszítik a 
csoportszobákat és minden évben 
megérkezik a kicsik nagy kedvence, 
az ugrálóvár (amit nagyon szépen 
köszönünk Hrubos Anitának). Idén 
sajnos nem volt kegyes hozzánk az 
időjárás egész délelőtt esett az eső, 
így a csoportszobákban ünnepel-
tünk. Szerencsére, az ugrálóvár zárt 
területen volt, így a gyerekek ked-
vükre ugrálhattak, továbbá kipró-
bálhatták az újonnan kapott udvari 
játékokat, amikkel a szülők lepték 
meg őket. Kézműves programok-
kal is készültünk nekik, volt színe-
zés, gyöngyfűzés és gyurmázás.  Aki 
akart, még táncolhatott is a vidám 
zenékre. Természetesen egy buli el-
képzelhetetlen finomságok nélkül. 
A kis ünnepeltek kedvükre lakmá-
rozhattak a sós és édes aprósütemé-
nyekből. Mindenki remekül érezte 
magát, öröm volt látni a sok boldog 
nevetős gyermekarcokat.

Forgács Margit
kisgyermeknevelő
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Tanévzáró
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Bolond
       Ballagás

búcsúzunk
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Ballagás




